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Verslag 

 
Aanwezig: Johan Permentier (SPBO), Jens Maenhout (HALE), Erwin Scheys 
(ACKO), Hilde Muls (AVT), Jolien De Cock (OEH), Pieter Verhelst (RAM), Liesl Van 
Barel (VAL - verslag) 
Verontschuldigd: Owen Malone (VAL), Annelies Van Geyte (ACDL), Peter Wijns 
(ACHL) 
Afwezig: / 

1 Verwelkoming nieuw lid 

We heten Pieter Verhelst van harte welkom als nieuw lid van de beleidscommissie jeugd. De 
andere leden vernieuwden allemaal hun kandidatuur en werden ook herverkozen. 

2 Verkiezing voorzitter 

Tegen AV maart moet een (nieuwe) voorzitter worden voorgesteld. 
De stemming wordt online georganiseerd. 

3 Kidsjury 

Voorstel nieuwe opleidingsvorm: theorie wordt online aangeboden op een (beperkt) aantal 
verschillende momenten (aansluiten tijdens 1 sessie naar keuze), vervolgens is er een 
praktijkdeel tijdens een KAN-BEN meeting waar samen met een docent alle standen worden 
overlopen en aandacht wordt gegeven aan de belangrijkste punten van de wedstrijd: uitvoeren 
technieken, bepalen resultaten, noteren resultaten. 
Wie theorie en praktijk heeft gevolgd wordt enkele dagen nadien ingeschaald als Kidsjurylid. 
 
Een aantal mogelijke docenten voor praktijk wordt gecontacteerd alsook de clubs die in eerste 3 
weekends zomerseizoen een KAN-BEN inrichten. Op basis van matches zullen de 
cursusdagen/locaties bepaald worden. 
 
Toevoeging Hilde: tijdens indoor in Heusden-Zolder op 5/3 kan dit ook georganiseerd worden. 

4 Kidswedstrijden + draaiboek 

In 2025 geen specifieke wijzigingen voorzien zoals afgesproken -> in de 
wedstrijdenprogrammering al opgenomen dat extra groepen kunnen worden toegelaten zolang 
de totale wedstrijdduur nog steeds maximaal 2u is. Groepen maximaal 25 deelnemers! 
Wedstrijd met beperkt aantal deelnemers kunnen hun rotaties eventueel verkorten tot 20’ 
waarbij nog steeds minimaal 4 pogingen gegeven worden bij kampnummers en 3 loopbeurten bij 
30 en 40m. Zo moeten de kinderen niet te lang wachten voor de volgende discipline of eindeloos 
verder blijven oefenen. Aan te raden bij groepen van minder dan 15 deelnemers! 
 
Handboek krijgt met deze info nog een kleine update. 

5 Polsstok indoor Miniemen  

Naar aanleiding van de melding van Steffen over beperkt aantal indoorwedstrijden polsstok (zie 
vorige vergadering) werd nog bijkomend onderzoek gedaan naar aantal wedstrijden en het aantal 
atleten dat deelneemt aan wedstrijden. 
 
Indoor is aanbod polsstokwedstrijden sinds 2022 telkens 1 wedstrijd geweest, outdoor (Corona 
jaren buiten beschouwing gelaten) schommelt dit al jaren (data sinds 2013) tussen 23 en 30 
wedstrijden. 
 
Gemiddeld zijn er net geen 80 atleten per zomerseizoen die deelnemen aan minimaal 1 
wedstrijd, indoor zijn er dat net geen 25, cijfer is vooral door laatste 4 seizoenen sterk gedaald. 
Tussen 2014 en 2020 (nog een volledig indoorseizoen) was dit gemiddeld nog 30 atleten, voor 
2022 tot 2024 is dit slechts 12 atleten (logisch gezien het slechts over 1 wedstrijd gaat). 
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We zien wel verschillende wedstrijden waar een polsstokwedstrijd voor miniemen wordt 
aangeboden maar waar dan geen of amper deelnemers zijn. We begrijpen dat het voor clubs 
hierdoor niet even interessant is om een wedstrijd in te richten. 
 
Voorstel oplossing om meer aanbod te voorzien zodat het voor clubs ook interessant is: Er 
kunnen specifiek wedstrijden voor polsstok ingericht worden waar miniemen ook aan kunnen 
deelnemen en toelaten dat bij een open meeting (enkel voor polsstok) ook Miniemen mogen 
deelnemen (eventueel beperkt aantal wedstrijden). Hierbij kan dan bijvoorbeeld gewerkt 
worden met verschillende startgroepen ongeacht geslacht of categorie. -> voorstellen aan BC 
competitie. 

6 Hervorming PUP-MIN 

Tijdens de BAV is uitgebreid gedebatteerd over de voorstellen en werd de beloofde stemming 
georganiseerd. 
De voorgelegde principes zijn allemaal goedgekeurd en ook de grote meerderheid van de 
praktische vernieuwingen. Van de niet goedgekeurde punten zijn er 3 waar een nieuw voorstel 
voor moet worden voorgelegd: 
 
Het gaat om volgende gestemde punten: 
a) Keuze van maximaal 4 disciplines per 3 uur (Volledige stelling: Minimaal 4 verschillende 

disciplines programmeren per categorie waarvan atleet er maximaal 4 mag kiezen die 
binnen 3u afgewerkt kunnen worden. Opeenvolgende disciplines voor eenzelfde categorie 
mogen niet overlappen in tijdschema. Een parallel aanbod kan wel waarbij atleet keuze 
maakt tussen de aangeboden disciplines die ongeveer even lang duren. Bij een groter aantal 
deelnemers kan het programma meerdere keren achter elkaar herhaald worden. In dit 
geval mag een organisator 3u15 voorzien voor de 4 disciplines.) 

b) Hoogspringen: elke deelnemer krijgt maximaal 5 verschillende hoogtes om op te springen. 
c) Mathoogte bij hoogspringen pupillen tussen 30-70cm 
 
Nieuwe voorstellen: 
a) Duiding van het principe dat wel werd goedgekeurd: naast dit principe zijn clubs vrij om hun 

wedstrijd te organiseren maar stellen we een aantal zaken voor die kunnen helpen om te 
voldoen aan de startvoorwaarde. Hierover wordt geen nieuwe stemming georganiseerd. 
Het is clubs dus toegelaten een ‘ongelimiteerd’ aantal disciplines te organiseren, belangrijk 
hierbij is dat een atleet hiervan 4 disciplines kan kiezen die op 3u kunnen worden 
afgewerkt. Atleten die ervoor kiezen om disciplines te doen die in het programma verder uit 
elkaar liggen zullen dus een langere wedstrijdduur hebben, wat we niet aanmoedigen maar 
wel is toegelaten. 

o De organisator moet ervoor zorgen dat tijdsduur van disciplines zo wordt voorzien 
dat overlap niet kan OF dat deze disciplines dan niet kunnen worden gekozen door 
de atleet.  

o Dit kan door meerdere startgroepen te voorzien of door een beperkt aantal atleten 
toe te laten (wordt altijd aangeraden!) 

Atleten kunnen aflossingen als 5de discipline kiezen en werken hun wedstrijd bij voorkeur af 
in 4u00 
 
Omdat het voor veel aanwezigen een struikelblok leek te zijn voor het organiseren van 
wedstrijden met veel deelnemers zal hiervoor met een aantal clubs samen gekeken worden 
hoe dit kan worden ingevuld. 
Tevens bekijken we wedstrijden van vorig jaar: hoeveel deelnemers per discipline, hoe 
werd tijdschema opgesteld, waar zitten daar de knelpunten en hoe kunnen die opgelost 
worden? 
Voor de indoorwedstrijden waar (vooral in Gent) klassiek ook heel veel deelnemers zijn 
moet hiervoor ook een gelijkaardige oplossing kunnen geboden worden om ook hier volgens 
hetzelfde principe tewerk te gaan. 

b) Hoogspringmat Pupillen -> onder andere dankzij feedback van Roel Foesters is er een nieuw 
voorstel opgemaakt: maximale hoogte mat is 80cm, minimaal 50cm. Stemming voorzien 
(ja/nee) 

c) Hoogspringen in praktijk -> principe goedgekeurd: tijdsduur moet korter maar hoe gaan we 
dit in praktijk realiseren? Heel veel opties zijn er niet en voor geen enkele lijkt er veel 
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enthousiasme te zijn. Finale beslissing over dit punt wordt tijdens volgende vergadering 
genomen.  

 
Planning 2025:  
We reiken clubs de hand om in zomer 2025 al zoveel mogelijk te bekijken welke aanpassingen 
mogelijk zijn om volgens de komende nieuwe reglementeringen hun wedstrijden te organiseren. 
De clubs in AAS criterium zullen al werken volgens nieuwe principes en dit zal grondig opgevolgd 
worden. 
Wedstrijden in april en mei die al aanpassingen doen in hun programmering en tijdschema 
helpen mee om alvast de nodige feedback te geven en waar nodig nog de laatste aanpassingen te 
doen voor het opmaken van het nieuwe wedstrijdreglement. De commissie jeugd wenst daarom 
dan ook de clubs te bedanken die hieraan willen meewerken. 
 
Wanneer de kalender voor aangeven winterwedstrijden open staat moet alles finaal rond zijn. 
Een nieuw (aangepast) wedstrijdreglement wordt uitgeschreven. 
Zomer 2025 start van een communicatiecampagne om alle clubs, trainers, juryleden en leden op 
de hoogte te brengen van de vernieuwingen. 
Eerste wedstrijden volgens nieuwe reglementen: indoor 2025-2026. 

7 Hervorming: voorbeeld wedstrijd en scheidsrechterverslagen 

Een voorbeeld van wedstrijd indoor waar deelnemersaantal (iets) te hoog ligt (gevolg = lange 
wachttijd tussen pogingen en/of voorziene tijd wedstrijd te kort).  
Tijdens de wedstrijd stond een wedstrijd voor Pupillen verspringen met 38 deelnemers 
geprogrammeerd om 10u, en vervolgens om 10u50 tevens voor Pupillen de 60m. verschillende 
atleten moesten verspringen onderbreken om 60m te lopen en enkelen hebben hun laatste 
sprong niet meer ingehaald. 
Tevens stond de volgende wedstrijd verspringen om 11u15 gepland. Einde wedstrijd Pupillen pas 
na 11u wat de opwarmtijd voor de volgende groep dus zeer kort maakte. 
 
Dat atleten de kans krijgen om zowel hun 60m te lopen als hun pogingen ver af te werken is 
zeker toe te juichen. Evenwel: de kostprijs voor deelname (4 euro/discipline) ligt al bijzonder 
hoog, het zou dus niet mogen dat atleten zich moeten stresseren over de combinatie van 
nummers die in principe achtereenvolgens zouden moeten kunnen worden afgewerkt. 
Oplossing hiervoor is uurschema aanpassen of minder deelnemers toelaten. 
 
Dit soort (kleine) vertragingen die op verder programma een grote invloed kunnen hebben 
worden ook te weinig vermeld in de scheidsrechterverslagen waardoor onvoldoende geweten is 
van de problemen met tijdschema’s. 
 

8 Planning jeugd 2025 

In vorige vergaderingen werd al vastgelegd welke actiepunten voor 2025 belangrijk zijn. 
Concrete planning van acties overlopen 

1. Bijscholing, intervisie,… voor jeugdcoördinatoren (cfr jeugdsportfonds) -> Minimaal 2 
sessies online én onderwerp(en) tijdens opleidingsdag 

2. Lidmaatschap: recreatieve vs competitieve leden: verder onderzoeken en mogelijke 
systemen om ermee aan de slag te gaan in club uitwerken. 

3. Boost je sportmodel: project olv Sietske, deel jeugd ondersteund door Liesl samen met 
werkgroepen. Acties worden genomen doorheen jaar. 

4. Problematiek hoge prijs wedstrijddeelname voor minder begoede mensen -> voorstellen 
van oplossingen. 

9 EXTRA: Communicatie over jeugd 

Met de hervormingen van Kangoeroes en Benjamins sinds 4 jaar en de intussen al lange weg die 
werd afgelegd in de hervormingen van Pupillen en Miniemen is meermaals gebleken dat er veel 
desinformatie de ronde heeft gedaan, dat er veel onduidelijkheid is over het al dan niet 
definitief zijn van reglementen ed maar ook dat kleine aanpassingen aan reglementen niet 
bekend zijn bij clubs en hierdoor dingen op een verkeerde manier worden ingericht. 
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Er wordt altijd getracht om nieuwe info tijdig bekend te maken, maar vaak wordt dit niet (goed) 
gelezen. Daarom is er vanuit meerdere commissies een voorstel om te werken met visueel 
aantrekkelijke nieuwsbrieven. 
Beperkt aantal per jaar maar met een duidelijk overzicht van nieuwigheden, herhaling van 
belangrijke punten over één of meerdere thema’s. 
 
Voorbeelden van onderwerpen: 

1. Handboek KAN-BEN -> verwijzen naar laatste en courante versie + toelichting geven over 
de nieuwe dingen die erin zijn opgenomen 

2. Nieuwigheden KAN-BEN: hoogspringen, in app nu automatisch geblokkeerd na 4 hoogtes, 
wat gebruik van app veel makkelijker maakt, meerdere groepen bij veel deelnemers, 
kortere doorschuiftijd bij weinig deelnemers, gebruik ET,… 

3. PUP-MIN: hoe zit het nu met de vernieuwingen? Wanneer gaan ze in, hoe bereiden we 
clubs hierop voor, welke hulp kunnen ze vragen om zich in hun wedstrijden aan te 
passen,… -> te bekijken ook in totaal communicatieplan. 

4. Bijscholingen van de leerlijnen (cfr Sietske) 
5. Info over jeugdsportfonds 
6. Info over sportkampen in clubs 
7. … 

10 Reglement BVV Pup-Min. 

Het reglement van 2024 kan bijna volledig behouden blijven. Wordt nogmaals nagekeken. 
Publicatie ervan voor eind januari. 

11 Varia 

Vraag Rita Debusschere om 150m horden als DEMO nummer toe te laten (na stemming op BAV dat 
dit nummer geschrapt zal worden). 

Commissie wenst zich aan het resultaat van de stemming op BAV te houden en gaat geen 
disciplines onder welke vorm dan ook toevoegen of schrappen van het programma. 

12 Volgende vergadering 

Volgende vergadering maandag 24 februari 20u online. 


